
    
  
Höstmöte Gefle Segelsällskap 2022 09 03  
Annexet GSS     
  
§1 Mötets öppnande  
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat.  

  
§2 Frågan om mötets behöriga utlysande. 
Carl-Magnus ställde frågan om mötet kunde anse att mötet var behörigt utlyst. 
Mötet svarade ja på frågan. 

 
§3 Val av ordförande för mötet. 
Mötet valde Carl-Magnus till ordförande för mötet. 

 
§4 Val av sekreterare för mötet 
Mötet valde Fredrik Lård till sekreterare för mötet.  

  
§5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 
Mötet valde Pekka Seitola och Torsten Svärd att vara justerare för mötet tillika rösträknare. 
 
§6 Fastställande av dagordning. 
Linda presenterade dagordningen.  
Mötet godkände dagordningen. 
 
§7 Förslag på seglingsprogram för 2023  
Vi kommer att minska antalet engagemang under 2023 då vi skall omorganisera med 
projektgrupper och ledare för dessa, som behövs för att förbättra de arrangemang som görs på 
GSS.  
Torsdagsseglingarna börjar sista torsdagen i maj. 
RS Tera och RS Aero GP 1-2 juli 



 
§8 Ordföranden har ordet. 
Carl-Magnus berättade att projektet Välkomnande entré har påbörjats genom att vi under våren 
och försommaren rätat till och planat ut uppställningsplanen. Projektet är tänkt att färdigställas 
2023. 
Carl-Magnus berättade även att Mikael Lundblad är påtänkt för styrelseplats, han börjar redan 
under hösten för att komma in i arbetet. Han kommer dock inte att ha någon rösträtt under 
hösten. 
    
§9 Arbetsdagar  
Arbetsdagarna hålls 17-18/9. Rickard Bergh kallar till möte med värdarna och sätter upp lista på 
de åtgärder som behöver göras. 

  
§10 Ny restauratör till säsongen 2023  
Sarah har sagt upp arrendekontraktet 1/9 -22. Därmed har styrelsen påbörjat arbetet med att 
hitta en ny restauratör för säsongen 2023. 
Mötet lämnade förslag att kontrakt med ny restauratör inkluderar stödjande av föreningens 
verksamheter.  
 
§11 Utveckling av seglingen 
Vi har sett god utveckling och tillväxt hos juniorerna. Detta är mycket positivt för GSS då 
återväxt är vad som driver GSS framåt. 
Det är en ny seglingssektion under uppsättning som skall fungera som ett paraply över 
organisationen vad gäller segling. Personerna i sektionen just nu är Jonte Lundblad, Markus 
Danielsson, Lina Westling och Linda Palm. Fler intresserade är välkomna och organisationen är 
flytande såtillvida att den kan öka och minska efter behov.  
 
§12 Ekonomi  
Bo Narving presenterade sällskapets ekonomi tom 31/8 -22. 
Intäkter 1137000 kr 
Seglarskolan +10000 kr 
Öl/vin +4000 kr 
Uthyrning av lokaler +10000 kr 
Båtplatser +23% pga ökade avgifter 
 
Kostnader 
Seglarbaren -74000 kr 
Korv -5000 kr 
ICA -14000 kr 
El -17000 kr 



Bränsle 25000 kr 
 
Externa kostnader har ökat med 36%.  
Löner till seglarskolor har minskat med 32% 
 
Verksamhetens överskott per 31/8 -22 är 368000 kr. 
 
Det finns förslag på att motorbåtsplatser som endast får hyras år till år. Dessa skall dessutom 
vara betydligt dyrare att hyra.  
   
§13 Övriga frågor  
Förtöjningsmöjlighet vid toapumpen. Det har varit en del problem under sommaren efter flytten 
av pumpen. Detta åtgärdas lämpligen med pollare. 
 
Önskemål om mer kursverksamhet i form av studiecirklar på samma sätt vi hade under vintern 
21/22. Det föreslogs att funktionärskurs och regelkurs skall sättas upp återkommande på årsbas. 
Styrelsen ställde sig positiva till de inkomna förslagen.  

  
§14 Mötets avslutande  
Carl-Magnus förklarade mötet för avslutat.  

  
  

…………………………                                               ………………………..  

Carl-Magnus Sångeklint     Fredrik Lård  

Ordförande      Sekreterare  
 
 
 
…………………………                                               ………………………..  

Pekka Seitola                         Torsten Svärd  

Justerare                                                 Justerare  
 


